
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 23. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 341
Vil ministeren tilkendegive sin holdning til, at der kan opstå tilfælde, hvor udgifterne til 
tilskud især til de borgere med en høj tillægsprocent kan være større end den besparelse, 
man ønskede at opnå ved at flytte medicindoseringen fra sygeplejersken til apoteket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Arne Christensen
formand
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